

**Date:** 29<sup>th</sup> of October 2025**التاريخ:** 29 أكتوبر 2025**Subject:** OQ Exploration and Production  
Renews Liquidity Provider Agreement**الموضوع:** أوكيو للاستكشاف والإنتاج تجدد إتفاقية مزود  
السيولة

We refer to our disclosure dated 29<sup>th</sup> of October 2024 about the appointment of United Securities LLC as a Liquidity Provider, OQ Exploration and Production SAOG ("OQEP") would like to announce the renewal of its agreement with United Securities LLC as Liquidity Provider in respect of its shares listed on the Muscat Stock Exchange ("MSX") in accordance with MSX Resolution No. 73/2023 regarding issuing market making regulation.

بالإشارة إلى إفصاح الشركة بتاريخ 29 أكتوبر 2024 حول تعين شركة المتحدة للأوراق المالية ش.م.م كمزود للسيولة، تود شركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع الإفاده عن تجديد إتفاقيتها مع شركة المتحدة للأوراق المالية ش.م.م كمزود للسيولة فيما يتعلق بأسهمها المدرجة في بورصة مسقط وفقاً لقرار البورصة رقم 73/2023 بشأن إصدار لائحة صناع السوق.

The renewed agreement will expire at the close of the MSX on 28<sup>th</sup> October 2026, unless further extended. United Securities LLC will continue trading in OQEP shares independently according to the requirements of the regulatory authorities.

ستنتهي الاتفاقية المتجدد عند إغلاق بورصة مسقط في 28 أكتوبر 2026، إلا إذا تم تجديدها لفترة أخرى. ستواصل شركة المتحدة للأوراق المالية ش.م.م التداول في أسهم أوكيو للاستكشاف والإنتاج بشكل مستقل وفقاً لمتطلبات الجهات التنظيمية.

**Best Regards,****وتقضوا بقبول فائق الاحترام،**

جابر النعماني  
الرئيس التنفيذي للمالية  
Jaber Al Noumani  
Chief Financial Officer

